



July 18, 2007

A Message from the Premier

As Premier of the Province of British Columbia, Canada, I am pleased to join with the organizing committee in welcoming everyone to the second session of the Sino-Canada International Educational Exchange Forum in Beijing.

I understand that this year's event will host several hundred educators, directors, government officials, and administrators from across Canada and China. It is a valuable opportunity for everyone to meet, create new friendships, gain new knowledge and discuss important issues related to education.

I would like to recognize the staff and volunteers for their work in coordinating this exchange forum. The agenda offers everyone access to information on a variety of interesting and creative topics, and I am sure there will be a lot of constructive discussions.

Please accept my best wishes for an enjoyable and successful 2007 Sino-Canada International Educational Exchange Forum.

Sincerely,

Gordon Campbell
Premier

Province of British Columbia
Office of the Premier
www.gov.bc.ca



PO Box 9041 Stn Prov Govt
Victoria BC
V8W 9E1

B. C. 省省长贺信（译文）

我非常高兴地以加拿大卑诗省省长的身份，与组委会一起，欢迎各位参加在北京召开的第二届中加国际教育交流论坛。

今年的盛会，中加两国将有数百位教育工作者、教育局长、学校校长、以及政府官员与会。对与会的每一个人来说，这都是一次难能可贵的相互认识、促进友谊、获得新的知识和探讨与教育有关的重大议题的机会。

在此，我对全体组织人员和志愿者为组织本次论坛所做的工作，表示充分的肯定。通过论坛，各位将了解到许多既有趣又富于创造性的知识。我确信，论坛上将有许多富于建设性的对教育的探讨。

我祝愿各位愉快与会，并祝贺2007中加国际教育交流论坛取得圆满成功！

省长金宝尔

2007年7月18号